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L e s z k o v s z k i  Tibor
A Viz-és Csatornamű Vállalat vezető testületébe kell delegálni 1 
főt a képviselő-testület. tagjai közül az átalakítás 
lebonyolítására. Javaslom Patonai József képviselő urat.
Aki egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 
következő határozatot hozta:

210/1993. (IX.30.) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete meg
bízza Patonai József képviselőt, hogy az önkormányzati 
közös vállalattá alakult Veszprém Megyei Víz- és Csa
tornamű Vállalat vezetőtestületi tagjaként az önkormány
zatot képviselje.
Felelős: a határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor

polgármester
Határidő: azonnal

L e s z k o v s z k i  Tibor
A 3. sz. Általános Iskola megkeresett, hogy a közoktatásról szóló 
1993. évi LXXIX tv. alapján kezdeményezi az iskolaszék előkészítő 
bizottság megalakítását. Ebbe a bizottságba kéri az iskola az 
Önkormányzat részéről 3 fő delegálását.
Javaslom Lukáts András, Tóth István képviselő urakat, valamint 
Madaras Annamária Humán Közszolgáltatási Iroda vezetőjét. 
Megkérdezem az érintetteket, elvállalják-e a megbízatást.
Mivel Lukáts András képviselő úr nem vállalta el, ezért javaslom 
Miskolczi Ferenc képviselő urat delegálni a bizottságba.
Aki egyetért, kérem szavazzon.
A Képviselő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő hatá
rozatot hozta:

211/1993. (IX.30.) számú képviselő-testületi határozat
Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a 3.sz. 
Általános Iskola Iskolaszék Előkészítő Bizottságába az 
önkormányzat részéről Miskolczi Ferenc, Tóth István önkor
mányzati képviselőket, valamint Madaras Annamária Humán 
Közszolgáltatási irodavezetőt delegálja.
Felelős: A határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor

polgármester
Határidő: azonnal



L e s z k o v s z k i Tibor

iZZ> o .Pölczmann István a Veszprémi Szénbányák F.A. felszámolóbizto 
1993. augusztus 9-én hozzám intézett levelében tájékoztatott 
arról, hogy tárgyalásokat folytat a Magyar Villamos Művek Rt. 
Vezetőségével. Piaci igény esetén mód van arra, hogy a 
megváltozott feltételek mellett a várpalotai szénmedencében 
továbbra is végezzenek gazdaságosan széntermelést.
1993. október 5-én Budapesten Alpolgármester úr és Somogyi 
József, a Várpalotai Bányaüzem vezetője tárgyalásokat folytat e 
témában.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy ismét lezárult 
egy egyházi kárpótlási ügy. A Kormány 1052/1993. (VII. 6.) számú 
Korm. határozatában a Szeretet Leányai - Páli Szent Vincéről 
nevezett Irgalmas Nővérek Társulata részére 12.500.000,- Ft 
kártalanítást állapított meg

D o m o k o s  István:
Szeretném átadni a Képviselő-testületnek Dr. Tarján Lászlóné, a 
Környezetvédelmi és Területfejlesztési Minisztérium politikai 
államtitkár asszonyának üdvözletét. A japán hitellel kapcsolatban 
arról tájékoztatott, hogy az államtitkári értekezlet az 
előterjesztést elfogadta, és a Gazdasági Kabinet is. Most már 
csak a Kormánynak kell kedvezően döntenie.
Helyszíni szemlét tartottunk a Bakony Metál Kft. telephelyén, és 
az ott látottak alapján az államtitkár asszony ígéretet tett, 
hogy intézkedik a hulladék elszállítása ügyében.

S a j t o s János:
Kérem, hogy amennyiben lehetsége még a tél beállta előtt 
intézkedjenek abban, hogy ha a most elkészült inotai orvosi 
rendelőben nem rendel dr. Opsitos nem rendel, akkor ott a 
gyermekorvos rendelhessen.
A Munkásszövetkezettel kapcsolatos véleményért pedig elnézést 
kérek, nem állt szándékunkban megnehezíteni a Polgármester Úr és 
a Jegyző úr tárgyalási helyzetét, de tudomásunk van róla,' hogy a 
Munkásszövetkezet még a tárgyalások előtt 4 MFt-ért akarta 
értékesíteni az épületet.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérem, hogy a jövő hét folyamán a városrész önkormányzó testülete 
vizsgálja felül eddig hozott határozatait a munkásszövetkezet 
ügyében, és hozza meg végleges döntését.



L u k á t s András:
A hozzám érkezett bejelentést szeretném tolmácsolni: a Csernyei 
utca, Szegfű utca sarkán áll egy üres telefonfülke, amely az esti 
kivilágításban kifejezetten jól mutat. Kérem Szathmáry úr szíves 
intézkedését.
A másik kérésem az lenne, hogy többen fordultak hozzám ideiglenes 
megállóhely létesítése ügyében a Tési úton, a honvédségi 
őrhelynél, mivel sokan járnak arra kiskertjeiket művelni. Kérem, 
hogy vegyék fel a kapcsolatot a VOLÁN illetékeseivel.

P a t o n a i József:
A június 29-i ülésen döntöttünk a munkahelyteremtő pályázati 
felhívásunkra beérkezett pályázatokról. A pályázati alapból 200 
ezer forintot nem osztottunk ki, 200 ezer forintért pedig nem 
jelentkeztek. Kérdésem az, hogy meghirdessük-e az így fennmaradt
400.000,- forintot, vagy tegyük tartalékba?

D r .  S z i l á g y i  Tibor:
A Várpalotai Közbirtokosság nevében idősebb Bátor Antal Ür 
eljuttatott hozzám egy kérelmet a városi lőtér ügyében. Kérem, 
hogy a Hivatal vizsgálja meg a kérelmet, és véleményét terjessze 
a Képviselő-testület elé.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tájékoztatom a tisztelt Képviselő-testületet, hogy az anyagot 
részletes tájékoztatással kiegészítve az októberi ülésre 
beterjesztjük.

S a j t o s  János:
Kérem, hogy vizsgáltassa meg a Polgármesteri Hivatal Inota 
közvilágítását, mivel elég sok utca sötét esténként.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Várpalota város egész területére kiterjedő közvilágítási 
rekonstrukció határideje 1993. december 31.

D r .  B u z á s i  István:
Polgármester Úr által említett jövő heti tárgyalással 
kapcsolatban szeretnék néhány gondolatot szólni. A bánya bezárása 
városunk legnagyobb problémája, jelenleg még folyamatban van 
annak végleges kimunkálása, hogy társasági formában a bánya egy 
része tovább üzemeljen. A Kormány korábbi döntésében az összes 
észak-dunántúli bánya bezárását határozta el. Most ezt a döntést
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megváltoztatva fenti bányákat áttet.ék az integráció, vagyis a 
túlélés kosarába. Ügy vélem, hogy ez nem szakmai vagy gazdasági 
indokok alapján történt, hanem politikai célzattal, vagy a régió 
nyomásának engedve. Merem állítani, hogy a várpalotai bánya 
semmivel sem rendelkezik kedvezőtlenebb adottságokkal, mint az 
észak-dunántúli bányák. Kérem, hogy ezt is vegyék figyelembe a 
folytatandó tárgyalások során.

B á t o r  Antal:
Bizottságunk megtárgyalta Kaszás Istvánnénak a használtcikk 
piacon büfékocsi felállítására vonatkozó kérelmét, és azt 8 igen 
szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodás mellett 
támogatj a .
Kérem, hogy az illetékesek tegyék meg a megfelelő intézkedést. 
Több hozzászólás, észrevétel, vélemény nem lévén, Leszkcvszki 
Tibor polgármester a Képviselő-testület ülését 18.30 kor bezárta.


